
Referat - FAU-møte, 3. Oktober, 2023

Tilstede fra FAU: Henrik Arvidsson (3K), Nick Toynbee (6. trinn), Pål Øyvind Bakken (7. trinn),
Stian Totland (4E), Renate Morild (5. trinn), Veslemøy Solheim (2E), Viviann Midtbø (3E),
Kjerstin Sundby (4K), Hanne-Lisbeth Eide (4K)

Fra skolen: Annette Gerda Rønhovde (rektor), Anne Gry Midsund (SFO-leder), Øyvind Hafell
(avdelingsleder 1-2 trinn), Kenneth Balsnes (avdelingsleder 3.-4. trinn), Anders Bøhn
(avdelingsleder 5.-7. trinn).

DEL 1

Vannlekkasje Eventyrskogen
Lørdag 9. september fikk skolen melding om oversvømmelse på skolen. Vannet var tørket opp
11. september. Skaderapporten viste fuktskader. 20. september kom beskjed om at gulvbelegg
måtte fjernes. 25. september skulle dette utbedres. Skadene var større enn antatt. Man fant
også asbest (ingenting har vært åpent med barn til stede). Nå skal all asbest være fjernet.
Tidligere målinger har ikke vist utslag. Skolen venter nå på svar på luftprøver. Siden 2. oktober
har man leid Vareggs klubbhus som alternativ for noen trinn. Man har også funnet andre
løsninger på Krohnengen.

Når det gjelder leie-situasjonen så ble vi enig at skolen og FAU sender en samlet henvendelse
til skoleeier om Eventyrskogen der vi ber om fremdrift og en redegjørelse for plan-B, hvis
Eventyrskogen selges. Anders Nyland og Henrik Arvidsson formulerer en henvendelse i
samarbeid med skolen.

SFO
Skal ansette tre nye for å få kontinuitet. FAU oppfordres til å spre ordet.

Læringspunkter fra forrige skoleår
Tett samarbeid skole-SFO-hjem. Aktiv informasjon gjennom Vigilo på trinn der det trengs. Team
skyfritt har vært inne på SFO i preventiv hensikt med tanke på forebygging og
kompetanseheving av de ansatte. Økt tilsyn og miljøvakter i friminuttet.

Øvrigt
- Skolen har opprettet et ressursteam i samarbeid med fagteam Autisme for å heve

kompetanse hos de voksne på denne tematikken. Det handler blant annet om å skape
trygghet. En tematikk som også er relevant for alle elever.

- Trivselsleker er nå startet opp i friminuttene.

Ballbinge
Elevene gjennom elevrådet ønsker å forbedre ballbingen, nye vegger som hindrer ballen fra å
trille ned og nett på toppen for å gjøre veggene høyere. Ballen triller stadig ned i bilveien. Dette



er et meget positivt initiativ som støttes av både FAU og skolen. Skolen retter en henvendelse til
kommunen. Saken tas også opp av Elevrådet.

Gudstjeneste i forbindelse med jul
Skolen ønsker å erstatte gudstjenestene i forbindelse med julen med en Lysfest i parken som
skal samle alle elever og alle foresatte. Dette for å få til noe samlende. FAU stiller seg
spørrende til å fjerne gudstjenester. Man er redd at en tradisjon forsvinner. Hvis man skal ha en
lysfest, bør den kanskje komme i tillegg? Det er selvfølgelig spørs hva skolen har kapasitet til å
organisere.

SFO-mat
FAU stiller spørsmål om SFO-mat. Går det an å tenke litt sunnere? Man har et stramt budsjett
og SFO prøver å tilby varierende kost og man kan absolutt fjerne syltetøy etc. Saken følges opp
av SFO-gruppen.

DEL 2

Trafikkaksjon
Trafikkaksjonen avvikles i uke 43, fra mandag 23. oktober til fredag 27. Oktober.
FAU-representanter på hvert trinn må informere sine respektive trinnkontakter og be dem skaffe
tilstrekkelig antall vakter. Hvert trinn (1 til 5) har ansvar for en dag hver.

Julemarked
Mandag 4. Desember diskuteres som dato. De innsamlede pengene går til
Afghanistankomiteen i år også. FAU ber gruppen om en liten flyer som vi kan sende til
potensielle sponsorer.

Lydanlegg
Et nytt lydanlegg koster 33.000 og dette kan brukes både inne og ute. Vi sjekker om
spesifikasjonene treffer behovet og tar beslutning neste møte.


